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Abstract (en)
[origin: US2020323309A1] Sports shoe including an outer sole assembly that includes a damping layer extending over substantially the entire length
of the outer sole assembly, as well as an upper fixed to the outer sole assembly. The upper includes an envelope configured to surround a portion of
a wearer's foot, as well as a non-extensible flexible panel fixed to the envelope in the area of a portion of the lateral junction between the upper and
the outer sole. The sports shoe further includes a reinforcement that is comprised of a rigid plastic material having a hardness greater than 40 shore
D, the reinforcement including a lateral wing fixed to a portion of a lateral side of the damping layer and to an outer surface of the flexible panel.

Abstract (fr)
Chaussure de sport (1) comprenant :• un semelage externe (33) comportant une couche d'amortissement (331) s'étendant sur sensiblement toute
la longueur (L33) du semelage externe,• une tige (2) fixée sur le semelage externe, la tige comportant∘ une enveloppe (21) destinée à entourer une
partie du pied de l'utilisateur et∘ un panneau souple (26) inextensible fixé sur l'enveloppe au niveau d'une portion de la jonction latérale (123L) entre
la tige et la semelle externe.La chaussure de sport comprend en outre un renfort (4) composé d'un matériau plastique rigide, présentant une dureté
supérieure à 40 shore D, le renfort comportant une aile latérale (41) fixée sur une partie d'un bord latéral (3311) de la couche d'amortissement et sur
une face externe (262) du panneau souple.
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